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       Hajnówka,  29 sierpnia 2022 r.  
 

Or.0012.1.4.2022 
 
 

Protokół Nr 27/22 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 z dnia 29 sierpnia 2022 r. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 8:00 w sali Nr 12 Urzędu Gminy. Lista 
radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. W 
posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji. Ponadto w posiedzeniu brali 
udział: Wójt Gminy Lucyna Smoktunowicz, Skarbnik Gminy Marzena Kublik oraz 

Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 
oświaty Krystyna Onopryjuk. Przewodnicząca Komisji Katarzyna Jakubowska 
otworzyła posiedzenie, przywitała przybyłych oraz przedstawiła proponowany 
porządek obrad (Załącznik Nr 2 do protokołu) w następującym brzmieniu: 

  
1.  Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

3.1 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Hajnowskiego; 

3.2 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok;  
3.3 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka 

na lata 2022-2028.  
3.4 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych; 
3.5 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników; 

3.6 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Hajnówka na rok szkolny 2022/2023; 

3.7 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, psychologa, logopedy i 
doradcy zawodowego oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, 

których organem prowadzącym jest Gmina Hajnówka; 
3.8 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej młodzieżowej rady gminy.     

4.  Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 

 
Do punktu 3-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 
 

3.1 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Hajnowskiego; 

Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego. 
Wyjaśniła, iż niniejszy projekt dotyczy dofinansowania inwestycji związanej z 
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remontem drogi Nr 1655B w miejscowości Stare Berezowo od torów Linii Kolejowej 
Nr 52 do drogi wojewódzkiej Nr 689. Nadmieniła, iż Starosta Powiatu Hajnowskiego 
zwrócił się z prośbą o dofinansowanie tego zadania. Jest to dofinansowanie w 
udziale 10,11% całej inwestycji tj.: 26 600 złotych. Skarbnik poprosiła o pozytywne 
zaopiniowanie przedstawionego projektu.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Skarbnik dodała, iż termin wykonania 
przedmiotowej inwestycji to dzień 31 października 2022 roku. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    

(Załącznik Nr 3 do protokołu) 

 
 
 
3.2 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok;  
Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany 
wprowadzone do budżetu. Objaśnienia dokonanych zmian zawarte zostały w 
załączniku Nr 7 do projektu uchwały. Głos zabrał Radny A. Skiepko, skierował 
pytanie do Skarbnik Gminy Cyt.:”Wprowadzamy dwie nowe inwestycje, tak? A tutaj 
kolega i ja zgłaszaliśmy o narzutkę na Sawiny Gród, co się dzieje … no bo jak jest 
nowa inwestycja, to co Ty na Komisji zgłaszałeś, ja na Sesji, albo coś robimy co 
Radni zgłaszają albo ktoś inny wstawia coś tam innego …”. Pani Skarbnik 
zobowiązała się powziąć informacje i odpowiedzieć na zadane pytanie. Radni podjęli 
temat drogi Stare Berezowo – Szostakowo. Pani Skarbnik kontynuując dodała, iż po 
dokonanych zmianach budżet gminy zamknie się po stronie dochodów kwotą  
25 812 461 zł. oraz po stronie wydatków kwotą 26 902 518 zł. Ponadto Pani 
Skarbnik poinformowała, iż deficyt w wysokości 1 090 057 zł pozostaje bez zmian 
jak również wynik budżetowy pozostaje nie zmieniony.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Skierowała pytanie do Pani Skarbnik. 
Cyt.:”Jeśli chodzi o przychody, było 30 tys. wynajem i zwiększyliśmy…?” Pani 
Skarbnik wyjaśniła, iż przy zaistniałej sytuacji na granicy wojsko wynajmowało 
świetlice i wpłynęły większe kwoty, które należało wprowadzić jako przychód.    

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (2 głosy – za M. Owerczuk i 
J. Kraśko, 1 – przeciw A. Skiepko oraz 1- wstrzymała się K. Jakubowska).    

(Załącznik Nr 4 do protokołu) 

 
 
3.3 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Hajnówka na lata 2022-2028.  
Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028. 
Wyjaśniła, iż projekt uchwały jest następstwem zmian w budżecie gminy. 
Szczegółowo wyjaśniła wprowadzone zmiany. Dodała iż, wynik finansowy oraz 
planowana kwota długu pozostaje bez zmian. Poprosiła o pozytywne zaopiniowanie 
przedstawionego projektu.    

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 5 do protokołu) 

 
 
3.4 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych; 
Wójt Gminy Lucyna Smoktunowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
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ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażaków ratowników Ochotniczych 
Straży Pożarnych. Wyjaśniła, iż Nadzór Wojewody Podlaskiego bez uchylania 
poprzedniej uchwały poprosił o zmianę w treści uchwały ze względu na nieliczne 
uchybienia.      

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 6 do protokołu) 

 
 
3.5 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników; 

Wójt Gminy Lucyna Smoktunowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki i 
soboty przez rolników i ich domowników. Wyjaśniła, iż Nadzór Wojewody uchylił 
poprzednio podejmowaną uchwałę ze względu na uchybienia. Pani Wójt omówiła 
wskazane w rozstrzygnięciu nadzorczym błędy.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 7 do protokołu) 

 
Głos zabrał Radny Michał Owerczuk. Skierował pytanie do Pani Wójt Cyt.:”Co 

my mamy wspólnego z tą drogą z Berezowa do Szostakowa? Co wy chcecie tam 
robić, co chce robić Powiat? Asfalt?” Wójt wyjaśniła, iż jest to nasza droga gminna, 
od Szostakowa do połowy drogi jest zalany asfalt czy masa bitumiczna. Nasza część 
żwirowa jest co roku naprawiana. Gmina chce zrobić dokumentację i przystąpić  do  
programu funkcjonalno-użytkowego, postarać się o środki na tę drogę.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji K.Jakubowska. Skierowała pytanie do 
Pani Wójt. Cyt.:”Odnośnie tej naszej drogi, wąska trochę jakoś się wydaje?”. Pani 
Wójt w odpowiedzi poinformowała, iż wspomniana droga jest szerokości 5 m jezdni i 
budowana jest zgodnie z przepisami.   
 

 
3.6 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Hajnówka na rok szkolny 2022/2023; 

Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła  projekt uchwały w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Hajnówka na rok 
szkolny 2022/2023. Nadmieniła, iż na dzień 12 sierpnia z jedynej stacji paliw z 
terenu Gminy Hajnówka wpłynęła informacja o obowiązującej cenie oleju 
napędowego, gazu i benzyny, na podstawie czego został przygotowany powyższy 
projekt.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 8 do protokołu) 

 
 
3.7 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, psychologa, logopedy i doradcy 
zawodowego oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, 
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którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, których organem 

prowadzącym jest Gmina Hajnówka; 
Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła  projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć pedagoga, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego oraz zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Hajnówka. 
Poinformowała, iż zmiany wprowadzone w tej uchwale to dostosowanie naszych 
przepisów do Karty Nauczyciela.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 
 
 
3.8 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej młodzieżowej rady 

gminy.  
Na prośbę Pana Mikołaja Żmieńko Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji referent ds. obsługi Rady Gminy T.Własiuk przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej młodzieżowej rady gminy. 
Poinformowała, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje nie uwzględniać 
wniesionej petycji.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 10 do protokołu) 

 
 
 
Do punktu 4-go.  Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji K.Jakubowska poinformowała o wystosowanym do 
Wójt Gminy piśmie dotyczącym zorganizowania wspólnego spotkania Starosty, 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych oraz Przewodniczącego Rady Gminy w 
sprawie budowy chodnika na drodze powiatowej Hajnówka-Lipiny. Dodała, iż 
termin spotkania ustalono na dzień dzisiejszy. Innych spraw nie poruszono. 
 
 

Do punktu 5-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
Wobec wyczerpania się porządku dziennego obrad i braku innych spraw 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 
 

 

Protokolant: 

Taisa Własiuk 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Elżbieta Jakubowska 

 

Hajnówka, dnia 29 sierpnia  2022 r. 


